

Certificate No: RIN-1001-01-01-12-18 -02

The authenticity of this document may be verified at <http://shariyah.com/track-certificates/>



بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ Sub-Approval Certificate

Praise belongs to Allah & Blessings are on His Prophet Muhammad (Peace Be Upon Him) & upon his family, companions, those who follow his Guidance.

This Sub-Approval Certificate should be read together with the Shari'a Certificate RIN-1001-01-01-12-18 and based upon its previous approval, Shariyah Review Bureau (hereinafter "SRB") in its capacity as the Shari'a Advisor of RAIN hereby approve adding XRP currency to the previously approved currencies to be traded on RAIN:

- XRP currency.

This sub-approval is depended upon fulfillment of conditions laid out in the Shari'a Certificate Ref. number: RIN-1001-01-01-12-18. SRB will lead the supervision and monitoring of the Company transactions from a Shari'a perspective. It will also engage in the Shari'a Audit to investigate and evaluate the extent of the Company's adherence with directed Shari'a guidelines and report any defective processes.



Allah is the Guide to Success,
Shariyah Review Bureau W.L.L
24th March 2019

Shaikh Muhammad Ahmad Sultan

الحمد لله رب العالمين والصلاة والسلام على سيدنا محمد وعلى آله وصحبه أجمعين، وبعد.

هذه الشهادة يجب أن تقرأ مع شهادة الاعتماد الشرعي RIN-1001-01-01-12-18 حيث وبناء عليها قامت دار المراجعة الشرعية وبصفتها المستشار الشرعي لشركة رين بمراجعة واعتماد إضافة عملة إكس أر بي للعمليات المعتمدة سابقا لئتم تداولها في المنصة:

- عملة إكس أر بي .

هذا الاعتماد قائم على جميع الشروط والأحكام المعتمدة في شهادة الاعتماد الشرعي رقم: RIN-1001-01-01-12-18، سوف تتولى دار المراجعة الشرعية مسؤولية الرقابة والمراجعة على الشركة من الناحية الشرعية، بالإضافة إلى التدقيق الشرعي من أجل تقييم التزام الشركة مع السياسات والإجراءات الشرعية والمبادئ التوجيهية والإبلاغ عن أي خلل في التطبيق.

Shaikh Faraz Adam